
Zanemarjen podvoz na
Kajuhovi ulici

Kajuhova ulica in z njo tudi pod-
voz, preko kaicrega pelje železniška
proga, je vsakodnevna povezava naše
občine z ostalo Ljubljano. Razumljivo
jc, da so bila porabljena ogromna
sredstva, da smo pridobili omenjenc
objekte. Nerazumljivo pa je, da za te
objekte nihče ne skrbi. Ta ncureje-
nost očitno ne moti ne KPL, ne ŽTP,
ne naše občine oz. odogovornih v njej.
Kaj pa sedaj? Čc greš peš ali se pel|'eš
s kolesom v nočnih urah skozi pod-
voz, imaš neprijctcn občutek, saj jc
vse v temi. mokro od fekalij, saj jc
očitno, da imajo določcni nemarneži
podvoz in njegovo okolico za javen
WC. Prepričan sem, da so cnakega
mnenja in da so ogorčeni tudi drugi
uporabniki, ki se v nočnih urah poda-
jajo skozi neosvetljcn, zanemarjen in
od vseh pozabljen podvoz. Prav zani-
mivo bi bilo slišati, kaj menijo o tem
problemu naše boljše polovice, ki so

zaposlenc v delovnih organizacijah na
Letališki cesti (Rog, Julon), ko se po
deseti uri zvečer vračajo domov. Ze-

lim, da bo moje pisanje, dobrona-
merno dcjanje, opazil kdo od pokiica-
nih, še posebej, če se ne vozi z avtom
in sprožil odpravo sramote sredi naše
občine. Mislim, da je to želja vseh
uporabnikv omenjenega podvoza.

VILI KLEMENC


